

水土保持學報

Journal of Soil and Water Conservation

第三十四卷 第二期
中華民國九十一年六月

Vol.34 No.2
June 2002

目錄

Content

- 大埔水庫集水區泥砂產量推估及濱水區緩衝帶效益之研究.....陳光政、林文賜、林昭遠 85
A Study on Estimation of Sediment Yield and Effectiveness of Riparian Buffer Strips.....
.....*Kuang-Cheng Chen*、*Wen-Tzu Lin*、*Chao-Yuan Lin*
- 台灣中部南湖溪集水區水文特性之研究.....鄭皆達、陳家暉、葉正霖 97
Hydrological Characteristics of Nan Hu Forested Watershed in Central Taiwan.....
.....*J.D. Cheng*、*C.H. Chen*、*C.L. Yeh*
- 應用修正型通用土壤流失公式推算台灣中部茶園土壤流失量.....林俐玲 109
Prediction of Soil Erosion with RUSLE from Tea Plantation Experimental Plots in Central Taiwan
.....*Li-Ling Lin*
- 台灣中部清水溪輸砂量變化與河道沖淤關係之初步分析.....賴建信、游繁結 125
The Effects of Sediment Variation on the Gradation of the Chin-Suei Creen in Central Taiwan....
.....*Chien-Hsin Lai*、*Fan-Chieh Yu*
- 焚化爐底灰覆土利用對垃圾厭養生物分解穩定之影響.....羅煌木 139
Effects of MSWI Bottom Ash as a Substitute of Soil Cover on MSW Decomposition within a
Landfill Site Using Laboratory Scale Anaerobic Reactors.....
.....*Huang-Mu Lo*
- 垃圾焚化爐底灰對垃圾滲出液有機物吸附特性之研究.....羅煌木、顏正平 157
Adsorption capacity of total organic carbon of MSW leachate by MSWI bottom ash.....
.....*Huang-Mu Lo*、*Chin-Ping Yen*